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”Hvad mener ministeren, om sundhedsministerens intention om at stramme be-

kendtgørelsens regler for brug af mindreårige tolke, jf. (folketingsåret 2013-14) 

UUI alm. del – svar på spm. 746, og giver det ministeren anledning til ligeledes 

at se på området og stramme bekendtgørelsens regler for brug af mindreårige 

tolke på socialområdet?” 

 

 

 

Jeg er enig i, at mindreårige som udgangspunkt ikke bør benyttes som tolke. Der 

henvises i den forbindelse til min tidligere besvarelse af spørgsmål nr. 499 (SOU 

alm. del) og 753 (UUI alm. del) af 12. november 2014 om børnetolke, hvori jeg 

blandt andet redegør for initiativer for at sikre kvaliteten af tolkningen, herunder 

at der ikke anvendes mindreårige som tolke.  

 

Jeg har, som det fremgår af mit ovennævnte svar på SOU spørgsmål nr. 499, ikke 

aktuelle planer om yderligere regulering på området.  

 

 

Manu Sareen 
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